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Fråga Dnr ..8S./. :??:~o...Ll 

till Ann-Marie Johansson 

AT-och ST-läkare 

I tisdagens (17/10/) Östersund Posten finns en artikel om att 

antalet personer som söker AT-tjänster i regionen ökar. Sam

tidigt sjunker Östersund s sjukhus enligt artikeln i Sveriges 

Yngre Läkares Förenings så kallade AT-ranking. 

Regionen har relativt högt antal AT- och ST-läkare vilka 

kräver utbildning och handledning. 

Jag undrar nu 

om Region Jämtland Härjedalen har tillräckliga resurser att 

tillhandahålla dess AT- och ST-läkare den utbildning och 

handledning som är nödvändig. 

Östersund 17 oktober 2017 

Mats El Kott 
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- RS.;r.r.l~ .Kultur på recept !;lnb,,,,,,,J""" .. ..'(20...Et 

Enligt motion LS/1670/2013 "Kulturaktivitet som komplement i behandling" s~ 
har det visat sig att de som är kulturaktiva, i genomsnitt, lever 10 år längre. 
Folkhälsocentrum fick, efter bifallen motion, därför i uppdrag av 
landstingsfullmäktige att genomföra ett pilotprojekt där behandlingsmetoden 
skulle testas . 

Det finns i dag forskning som visar att kultur i v~rden ger ökad livskvalitet för 
patienter med I~ngvarig smärta och psykisk och stressrelaterad ohälsa. Detta 
visar p~ att kultur som komplement i v~rden borde avspegla sig inom 
vårdorganisationen i Regionen Jämtland Härjedalen och att vi genom att skriva 
ut kultur p~ recept kan jobba b~de förebyggande och kompletterande. 

Därav frågar jag följande: 

- Vad hände med pilotprojektet? 

- Hur m~nga patienter har f~tt kultur på recept utskrivet under åren? 

Östersund den 10 oktober 2017 

." . ,.. ~ 
Centerpartiet 
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Fr§ga till Christer Siwertsson 

Politiska satsningar för j ämlik hälsa 

Har ni i den politi ska ma joriteten, Modem,cr och Socialdemokrater, vid tagit några s,rukturcll" 

åtgärder för en jiimlik h ~il so - och sjukvård, ~ ()1l1 exempelvis rik tar sig till barn och unga, 

hbtq -pt.: rso!1c r och person er med fu nktionsva riation? 

Frösön 171019 
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Fr§ga till Elin Lemon 


Politik för hälso- och sjukvårdens finansiering 

Med tanke på att 2017 års prognos för hälso~ och sjukvårdsförvaltningen pekar på ett underskott 

runt 317 miljoner kronor undrar jag; 

Vilken är Centerpartiets finansieringspolitik för hälso~ och sjukvården i Region Jämtland 

Härjedalen under nästkommande budgetperiod? 

nna Hildebrand , Miljöpartiet de Gröna 

Frösön 171019 
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Fr§ga till Ann-Marie Johansson 

Finns beredskap för nedläggning av Tillnyktringsenheten? 

Nu är det ett faktum att Tillnyktringsenheten ska läggas ned inom en väldig t snar framtid. 

Finns det en beredskap för det på Akuten, oeh hur kommer det att påverka övrig 

verksamhet för akutsjukvården? 

Vilken politisk framförhåLlning har ni idag tiLlsammans med länets åtta kommuner, förs 

det gemensamma budgetsamtal för kommande 3-årsperiod när det gäller hela omsorgs 

och vårdsektorn? 

na lidebrand, Miljöpartiet de Gröna 

Frösön 171 019 
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Fr§ga till Robert Uitto 

Angående förslag om besparing på Landsbygdsutveckling 

Det har framkommit i nyhetsrapporteringen att Socialdemokraterna och Moderaterna i den 

politiska majoriteten för Region Jämtland Härjedalen planerar att minska budgeten för 

verksamhetsområdet Landsbygdsutveckling, 

Finns det någon konsekvensbeskrivning genomförd utifrån att den besparingsåtgärden 


verkställs? 


Vad ser ni politiskt är den största risken med ett sådant eventuellt beslut? 


Vilka politiska prioriteringar gör ni i S och M inom Regionala utvecklingsnämndens 


ansvarsområden, och hur ser satsningarna ut för detsamma? 


ildebrand, Miljöpartiet de Gröna 

Frösön 171019 
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